
Протокол №1 

Засідання студентського наукового гуртка 

«Основи фізіологічних досліджень» 

28.10.2024 

Голова – к.мед.н., доц. Щурко М . М. 

Присутні: Білинська О. В., Ватажишин Н. Д., Козубська В. І., Корейба А. А., 

Кшик І. Ю., Лапан О. В., Мочурад Р. Р., Нагірна Х. І., Паньківська Г. О., Пекар 

М. О., Радченко В. В., Федаш В. В., Ципко Т. М., Чучман Р. І., Линенко Т. А., 

Лісняк А. Д., Лучечко Т. І., Мельник Х. О., Ципко Т. М., Штурин А. Р., Ярошевич 

А. І., Ястремська В. В., Яремчук Х. Я. 

 

Порядок денний: 

1. Ознайомлення студентів з тематикою роботи гуртка на 2024-2025 н. р.  

2. Проведення виборів секретаря гуртка на 2024-2025 н. р. 

3. Ознайомлення студентів з методами планування і організацією науково-

дослідної роботи. 

4. Обговорення особливостей функції щитовидної залози. 

5. Огляд презентативних доповідей на тему: «Фізіологічне значення гормонів 

щитовидної залози».  

6. Обговорення теми написання тез для ХV Науково-практичної конференції 

з міжнародною участю «Вища освіта і практика в медсестринстві». 

1. Слухали: 

Тематику роботи гуртка на 2024-2025 н. р. 

Виступили: 

Щурко М. – голова студентського наукового гуртка «Основи фізіологічних 

досліджень», яка ознайомила з метою та завданнями студентського гуртка. 

Ознайомила членів гуртка з планом роботи на 2024-2025 н. р.  

Ярошевич А. - член гуртка, яка запропонувала час проведення засідання 

наукового гуртка. 

Члени гуртка Ястремська В., Мельник Х., Конська Ю., Петько К., які схвалили 

план роботи гуртка і висловили пропозицію його прийняти. 

Ухвалили: 

 Схвалили план роботи гуртка та час його проведення. 

2. Слухали: 

Про правила виборів секретаря гуртка на 2024-2025 н. р. 

Виступили: 

Козубську В., яка висловила пропозицію вибрати Білинську О. секретарем 

гуртка на 2024-2025 н. р.  



Федаш В., висловила пропозицію вибрати Лучечко Т. секретарем гуртка на 

2024-2025 н. р.  

Члени гуртка  Ципко Т., Паньківська Г., Радченко В., Конська Ю.., Петько К., 

висловили пропозицію провести таємне голосування . 

Ухвалили: 

Схвалили пропозицію вибрати секретаря гуртка на 2024-2025 н. р. за 

допомогою таємного голосування. 

3.Слухали:  

Про методи планування і організацією науково-дослідної роботи 

Виступили: 

Щурко М.- голова студентського гуртка, яка виступила з доповіддю на тему: 

«Основні правила планування і організації науково-дослідної роботи ». 

Лучечко Т. - член студентського гуртка, яка доповнила про основні відмінності 

наукових і практичних досліджень. 

Ярошевич А - член студентського гуртка, яка узагальнила основні умови для 

проведення науково-дослідної роботи . 

Члени гуртка Кшик І., Лісняк А., Лучечко Т.,., В., Ципко Т., які висловили 

пропозицію засвоїти планування і організацією науково-дослідної роботи для 

досягнення наукової мети. 

Ухвалили: 

Схвалили пропозицію щодо засвоєння основних методів планування та 

організацію науково дослідної роботи. 

4.Слухали:  

Про особливості функції щитовидної залози. 

Виступили: 

Козубська В. - член студентського гуртка, яка виступила з доповіддю на тему: 

«Фізіологічні особливості щитовидної залози». 

Білинська О. - член студентського гуртка, яка доповнила про значення 

щитовидної залози. 

Ястремська А. - член студентського гуртка, яка узагальнила основні 

захворювання щитовидної залози. 

Члени гуртка Нагірна Х., Федаш В., Ярошевич А., які висловили пропозицію 

засвоїти фізіологічні особливості щитовидної залози. 

 

Ухвалили: 

Схвалили пропозицію щодо засвоєння фізіологічних особливостей щитовидної 

залози. 

5. Слухали:  

Про «Фізіологічне значення гормонів щитовидної залози».. 

Виступили: 



Білинська О. - член студентського гуртка, яка виступила з доповіддю на тему: 

«Особливості гормонів щитовидної залози». 

Валах М. - член студентського гуртка, яка доповнила про значення гормонів. 

Лісняк А В. - член студентського гуртка, яка узагальнила види гормонів. 

Ястремська В. В.- член студентського гуртка, яка узагальнила функції гормонів. 

Члени гуртка Федаш В., Кшик І., Линенко Т.,., Нагірна Х., які висловили 

пропозицію засвоїти фізіологічне значення гормонів. 

Ухвалили: 

Схвалили пропозицію щодо засвоєння фізіологічного значення гормонів. 

6. Слухали: 

Про обговорення теми написання тез для ХV Науково-практичної конференції 

з міжнародною участю «Вища освіта і практика в медсестринстві». 

Виступили: Лапан О. - член студентського наукового гуртка «Основи 

фізіологічних досліджень», яка запропонувала тему: «Діагностичне значення С 

реактивного протеїну при метаболічному синдромі» для написання тез ХV 

Науково-практичної конференції з міжнародною участю «Вища освіта і 

практика в медсестринстві». 

Корейба А., Ципко Т., Штурин А., Паньківська Г., Федаш В., Кшик І. - члени 

студентського наукового гуртка «Основи фізіологічних досліджень», сказали, 

що дана тема є дуже актуальною, оскільки на сьогодні, пацієнтів з  

метаболічним синдромом щораз більше зростає. 

Ухвалили: 

Схвалили затвердити тему тез «Діагностичне значення С реактивного протеїну 

при метаболічному синдромі», яку підготує Лапан О. для ХV Науково-

практичної конференції з міжнародною участю «Вища освіта і практика в 

медсестринстві». 

 

Голова –                                                      к.мед.н., доц. Щурко М . М. 

Секретар –                                                                Білинська О. В. 


